
Geachte raadsleden, 

Al jaren spant de Fietsersbond zich in voor de gezondheid van Maastricht. De fiets is bij 

uitstek een middel om door te bewegen lichamelijk gezonder te worden, de wereld – het 

klimaat – gezonder te maken, geestelijk gezonder te worden door plezierig te fietsen en 

een de ruimte in de stad efficiënt te gebruiken. 

Omdat deze gemeente al jaren  hoegenaamd geen fietsbeleid voert, moet het fietsen 

bevorderd worden door de vervuilers te laten betalen. Daarmee komen we op de 

milieuzone. Ook daar hebben wij veel bijgedragen aan de voorbereiding. Wij zijn dan 

ook geschokt door het voorstel de zone uit te stellen. Sinds wanneer gaan wij hier op de 

handen zitten als de regering in een buurland demissionair is? 

Aan de verantwoordelijk wethouder ligt het niet; kennelijk is de rest van het college 

ervan overtuigd dat er in Maastricht voornamelijk Belgische en Duitse auto's rijden. 

Ik richt mij tot u, raadsleden. U vertegenwoordigt de bevolking van Maastricht, ook de 

12 jaarlijkse vroegtijdige doden, slachtoffer van de slechte lucht. 

U, raadsleden, bent niet gekozen om rücksichtslos het college te volgen. In het duale 

systeem mag, moet u zelfs,   zelf nadenken. U zult aan de bevolking moeten uitleggen 

hoe serieus de volksgezondheid voor u is. 

Omdat ik vrees dat de raad in meerderheid zich toch achter het opportunistiche en 

ontwijkende argument van het college zal verschuilen, roep ik raad en college op er zorg 

voor te dragen dat – overeenkomstig ook de in meerderheid aangenomen motie – de 

brommers en scooters met verbrandingsmotor zijn opgenomen in de milieuzone en wel 

onmiddellijk wanneer die van kracht wordt. 

Iedere fietser of voetganger wordt dagelijks geplaagd door de brommerstank; 

deskundigen weten dat de zo geïnhaleerde deeltjes tot inde bronchiën en de bloedbaan 

geraken.  

Het college raadde opnemen van deze categorie eerder af omdat de tijd een beperking is. 

Wel, nu het college de tijd neemt, kan er voortvarend voor gezorgd worden dat de 

camera's a priori van achteren gaan fotograveren. Dat zou toch moeten kunnen lukken? 

Dank u 




